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Introducció 
L’agressió com a problema de salut, te cada cop més incidència en els SU (10%), sen 
les de violència de genera, les que capta la nostre atenció, per el impacte que te a la 
societat 
Objectiu 
Identificar els diferents motius d’assistència produïdes per agressions i les 
característiques d’aquests pacients 
Metodologia 
Estudi descriptiu transversal retrospectiu unicèntric, període (anys 2012-13-14), dels 
pacients atesos on consti part judicial i d’ells s’exclouen tots aquells que no tenien 
diagnòstic d’agressió en el motiu final. Variables validades: l’edat/sexe, 
població,motiu/nivell triatge, país, activació codi agressió, franja horària, i diagnòstic 
final  
Resultats  
Ntotal=2606validats de 7335 casos cursats parte judicial 
Excloent Catalunya, destaca els països Sud-americà/central amb 12 % i Africans amb 
un 6% 
Descartant Sabadell com àrea principal de referència 65%, destaca el 11% poblacions 
llindants com Barbarà/Cerdanyola/S Quirze/Badia. 
Barcelona/Badalona en més d’un 5% no sen referents 
S’activa 240 codi 995(violència de genera), dels quals 128 son violència domestica 
La majoria d’agressions son homes , però les de violència son Dones 
Els nivell 3 gravetat de triatge suposen 15%, el 80% son 4/5 i la resta 5% nivell 1/2 
El grup de menors d’edat suposa 230 casos 
Franja d’assistència es torn de nit amb un 47 %  
Distribució durant l’any es uniforme 
El 98% dels pacients son alta 
Discussió/ Conclusions 
Dir que moltes agressions de violència no son denunciades per el agredit , tot i cursat 
parte judicial, no poden computar dins aquest grup, però si en el grup de agressions 
generals. 
Es decideix posar en funcionament els diferents instruments teòrics i tècnics des de 
triatge, a fi d’identificar possibles casos de violència de genera que no constant com a 
tal. 
La violència de genera no es únicament un problema social” sinó que es un problema 
de salut important” a tindre en compte. 
	  


